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Bemutatkozás 

Hősi Rezső Rudolf vagyok, programtervező informatikus hallgató. Már első adódó 

alkalommal bekapcsolódtam az Informatikai Karon fenntartott önkéntes segítő 

csapatba, az animátor közösségbe, ahol a képzés során lehetőségem volt megismerni 

a kari részönkormányzat munkáját valamilyen szinten. Ezután Szociális- és 

Ösztöndíjbizottsági elnökként tevékenykedtem, majd egészen hamar felkértek a 

2023-ban alakuló Egyetemi Hallgatói Önkormányzat Kabinetjébe Szociális alelnöknek. 

Szociális alelnökként helyreállítottuk az EHÖK Szociális és Ösztöndíjbizottság 

munkáját, valamint a kari szociális ügyekkel foglalkozó tisztségviselőkkel tartott 

folyamatos megbeszélések eredményeként az állandó visszajelzésekre építettük a 

közös munkát. Újraalkottam a bírálásokhoz tartozó táblázatokat, valamint első körben 

átfésültük a Kollégiumi Hallgatói Önkormányzattal a rendszeres szociális támogatás 

és a kollégiumi felvételi szociális szempontfelmérésének pontjait. 

Az EHÖK-ben töltött évemet követően az Informatikai Kar Hallgatói 

Önkormányzatában Elnöki mandátumot szereztem, ahol a részönkormányzat 

folyamatainak átláthatóságát, a Gólyatábor folyamatainak javítását, a hallgatói 

visszajelzésének fokozását segítettem. Elnökségem alatt többek közt működésbe állt 

az IK HÖK új weboldala, valamint egy belső weboldal, mely a belső adminisztrációt, 

mint a jegyzőkönyvek, döntéseink nyomon tartását végeztük. 

IK HÖK Elnöki mandátumommal párhuzamosan Domboróczky Balázs EHÖK Elnök, 

Scheuer Gyula Kancellár és Borhy László Rektor közös felkérésére az Egyetemi 

Hallgatói Szociális- és Ösztöndíjbizottság elnökeként tevékenykedem jelenleg is. Itt 

újjá alkottuk a Kari Ösztöndíj Bizottságok beszámolási rendszerét. Létrehoztunk új 

beszámolási sablonokat, melynek kialakításakor figyelembevettük a beszámoltatás 

tényleges célját, valamint a folyamat Karok szempontjából vett leegyszerűsítését. 

Elkezdődött az ösztöndíjak eredményét tartalmazó határozatok felülvizsgálata, hogy 

a hallgatók számára minél átláthatóbb legyen az ügyintézés. Továbbá, kialakítottuk az 

EHÖK és a Karok számára az ISZTK keretek nyomon követését szolgáltató eszközöket, 

mely segít átlátni a költéseket, és kiszűrni a keretről való váratlan keretlevonásokat, 



 

 

 

  

valamint a féléves tervezést. 

Korábbi tisztségeim során kiemelt figyelmet fordítottam arra, hogy a velem együtt 

dolgozó HÖK tisztségviselőkkel, valamint az egyetemi és kari dolgozókkal jó 

kapcsolatot ápoljak. Eredményes együttműködéseket folytattam a többi 

részönkormányzatok és az Informatikai Kar vezetőivel, az Oktatási Igazgatóság 

munkatársaival, valamint kiemelten a Hallgatói Pénzügyek Osztályának 

munkatársaival, továbbá, az ösztöndíjfelületek tekintetében az Tanulmányi és 

Hallgatói Ügykezelő Rendszer Főosztályának munkatársaival. 

Részt vettem az elmúlt 2-3 évben rengeteg HÖOK szervezésű rendezvényen, amely 

egy platform volt a többi intézmény képviselőivel való kapcsolatépítésre. Jó 

kapcsolatot alakítottam ki számos egyetemi hallgatói képviseleti vezetővel, vagy egyes 

szakterületi képviselőkkel. 

Ezeket a kapcsolatokat tovább szeretném ápolni, hiszen úgy gondolom, hogy a kari 

és egyetemi szintű, hallgatókat érintő problémák feltárásában és összegyűjtésében az 

EHÖK nem végzett megfelelően alapos munkát. A kari és egyetemi vezetésekkel való 

jó kapcsolat, valamint a két fél álláspontjainak megismerése és megosztása 

elengedhetetlen abban, hogy egyenlő félként tekintsenek az ELTE Hallgatói 

Önkormányzatára. 

Reflektorfényben a kollégiumok 

Az elmúlt években nem kapott megfelelő figyelmet és támogatást a Kollégiumi 

Hallgatói Önkormányzat az EHÖK részéről. A kollégiumok szolgálják rengeteg 

hallgatótársunk alapvető megélhetését, akik jólétére kiemelt fontosságú 

területünkként kell foglalkoznunk, hiszen a kollégiumi lakhatásuk teremti meg azt az 

alapvető lehetőségüket, hogy egyáltalán az egyetemünkön tudják folytatni a 

tanulmányaikat. Emellett a kollégiumok kiemelt közösségépítő szerepet töltenek be 

egy hallgatónk itt töltött évei alatt. 

A lemorzsolódás csökkentésének érdekében, a hallgatók mentális egészségének 

javításában, valamint az egyetemi identitás kialakításában mind elengedhetetlen az, 



 

 

 

  

hogy mindenki tartozhasson egy közösségbe, megtalálja azokat az embereket, akikkel 

hosszútávú barátságot köthet. 

Emiatt kiemelt projektemként szeretnék foglalkozni a következő évben a 

kollégiumokkal. Ebben a folyamatban természetesen szeretnék szoros 

együttműködést folytatni a Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat vezetőivel. 

Fontos, hogy kiemeljük azt, hogy a kollégiumokban élő hallgatóink milyen 

életkörülményekben is élnek, milyen felszereltségűek a kollégiumaink, illetve 

megfogalmazzuk azt, hogy ahhoz, hogy a jobb életkörülmények megteremtéséhez 

milyen lépések és fejlesztések szükségesek. A fejlesztések megvalósításában számítok 

a Szolgáltatási Igazgatóság támogatására. Több szempontból is sajnos azt gondolom, 

hogy a kollégiumaink állapotai egymáshoz képest egyenlőtlenek, és többször az 

alapvető élethez szükséges feltételek nincsenek megteremtve.  

Szolgáltatásfejlesztés 

Az elmúlt években az EHÖK, valamint a kari HÖK-ök (javarészt az elnökök) mindig 

delegáltak hallgatókat az egyetemi szolgáltatásfejlesztési folyamatokba. Ez a delegálás 

általában ősszel történt meg, melyre már jó pár hónap eltelt a tisztségviselőink 

mandátumából. A gyakori személyi változás, valamint számos projekt nem megfelelő 

koordinálása azt eredményezi, hogy ezekben nem történik semmiféle előrehaladás. 

A folyékony információáramlás, valamint a delegáltak felkészülésének biztosítása 

az EHÖK vezetésének is feladata és érdeke. Szükség van egyéb projektek 

bevezetésére is, mellyel össze kell gyűjtenünk rengeteg különböző adatot az egyetemi 

környezetünkkel kapcsolatban. Ez a későbbiekben tárgyalási alapként szolgál majd az 

egyetemvezetés felé. 

A részönkormányzatok támogatása érdekében ezek az adatok az Elnökség 

számára elérhetők kell, hogy legyenek, hogy segítse őket is a kari vezetéssel való 

érvelésben. 



 

 

 

  

Infrastruktúrafejlesztés 

A többi egyetemmel összehasonlítva az ELTE hallgatókat támogató infrastruktúrája 

lemaradt. Ez elengedhetetlen ahhoz, hogy az „ELTE az ország legjobb egyeteme” 

motívum ne csak a kommunikációnkban jelenjen meg. 

Fel kell térképezni a többi egyetem pontos szolgáltatásait, informatikai és fizikai 

infrastruktúráját, a saját paramétereinkkel összehasonlítható módon. Reménykedem, 

hogy ennek összegyűjtésében a soron következő HÖOK szervezésű rendezvényeken, 

majd ezt kiemelve külön egyeztetések során lehetőségünk lesz. 

A fejlesztési javaslatainkat minél hamarabb az egyetemvezetés számára 

továbbítanunk kell, emellett mind az infrastruktúra-, mint a szolgáltatásfejlesztésbe az 

EHÖK-nek nem csak humán-, hanem anyagi támogatást is nyújtania kell. Ugyan anyagi 

problémákkal küzdünk, a folyamataink megfelelő szervezésével, és minden 

lehetőségünk megfelelő kihasználásával megfelelő pénzügyi forrást teremthetünk. 

Konkrét hiányosságnak gondolom a kampuszonként vett elérhető hallgatói terek 

alacsony számát és minőségét, a kollégiumi közösségi terek felszereltségét, a 

tanulószobák felszereltségét és azt, hogy ezek bármilyen területen tanuló hallgatónk 

bármilyen tanulmányi jellegű szükségletét kielégítsék. 

Felületeink 

Át kell gondolnunk, hogy a felületeinken milyen információkat szeretnénk 

megjeleníteni, és milyen módon szeretnénk módosítani az EHÖK honlapjának 

felépítését. A weboldalunk felépítése elavult, nehezen találhatók meg cikkek, 

információk, valamint pályázatok. Sokan mobil eszközön látogatják a weboldalunkat, 

melyen nem jelenik meg megfelelően a tartalom minden esetben, így fontos ezt 

javítani. 

A honlapon megtalálható híreink szekcióba szeretném, ha az ELTE Online (EO) 

cikkjei is megjelennének, hogy mind támogathassuk az EO elérését a minél több 

kereszthivatkozással, valamint a releváns, legújabb, érdekképviseletet szorosan érintő 

cikkek ott is elérhetők legyenek. 



 

 

 

  

A ciklus végére fontos, hogy minden felületünket, legyen az kommunikációs vagy 

pályázati, átvizsgáljuk esélyegyenlőségi szempontokból, valamint elérhetővé tegyük 

azokat nemzetközi hallgatóink számára, angol fordítással. 

ELTE Hallgatói Hírlevél 

Augusztus első hetén, a gólyák érkezésével szeretném kiadni az első ELTE Hallgatói 

Hírlevelét mind magyar, mind nemzetközi hallgatóink számára. A tartalma a 

részönkormányzatok által szervezett, aktuális rendezvények, határidők, hírek 

lennének, fülekre lebontva. 

Emellett feltöltünk egy EHÖK fület is, melynek tartalma az összegyetemi 

rendezvények, ösztöndíjak, határidők, valamint az EHÖK döntéshozatalai lennének. 

A folyamatos publikáláshoz szeretném kérni a Kabinet releváns tisztségviselőinek, 

valamint a részönkormányzatok együttműködését. 

A hírlevél fenntartásával közelebb hozhatjuk egymáshoz a különböző karokon 

tanuló hallgatókat, a különböző, kisebb rendezvények, hallgatói körök hírének 

megosztásával. Emellett elkerülhetjük a jövőben a rektorválasztás során is elkövetett 

hibánkat, hiszen a döntéshozatalaink hírlevélben való publikálásával tájékoztatást 

nyújtunk minden hallgatónk számára. 

A hírlevél továbbá eszköz arra, hogy megoszthassuk különböző kérdőíveinket, 

legyen az EHÖK-ös, vagy kari szintű, hogy ezzel is támogassuk a megfelelő érveléshez 

szükséges adatalapú működésünket. 

Határon túli hallgatók beilleszkedésének támogatása 

Rengeteg határon túli hallgatónk tanul az egyetemen. Számukra sokszor nehezebb 

bármiféle ügyintézés, hiszen, ezek többségéhez haza kell utazniuk, engedélyeket, 

aláírásokat, beleegyező nyilatkozatokat kell szerezniük otthonról. 

Jelenleg hiányosságnak érzem azt, hogy megérkezésükkor egy számukra speciális 

információs csomagot nyújtson a hallgatói képviselet, mellyel mind a lakhatási, 

támogatási lehetőségeket, mind az egyéb, magyarországi ügyintézéssel kapcsolatos 



 

 

 

  

információkat összefoglalnánk számukra, egy helyen. 

Az információs csomag meglétével, és megosztásával egyből el tudják kezdeni még 

otthon az ügyintézést, a különböző papírok megigénylését, iratok, dokumentumok 

elkészíttetését. 

A fent említett információscsomagban található információkat pedig fontosnak 

tartom, hogy a részönkormányzatok is megkapják, így, ha bármilyen hasonló témájú 

megkeresést kapnak, naprakész információt tudjanak biztosítani az érdeklődő 

hallgató számára, karok között egységes módon. 

Szociális helyzetfelmérő űrlap 

Szociális alelnökként jöttem rá arra, hogy a folyamat előkészítésével lehet 

foglalkozni, mellyel történt is előrelépés. Azonban az űrlap befejezése nem feltétlenül 

egy Szociális alelnök feladata, hiszen rengeteg szakterület és szabályozás, mint a 

Hallgatói Követelményrendszer, az EHSzÖB ügyrendje, az ELTE HÖK Alapszabály, a 

Kollégiumi Felvételi Szabályzat, a szociális alapú támogatások pályázati felhívásai és a 

Hallgatói Követelményrendszer néhány melléklete is érintett. 

Ahhoz, hogy a hallgatóság számára minél kényelmesebb pályázati környezetet 

alakíthassunk ki, valamint, hogy jobban megfeleljünk a háttérszabályozásoknak, úgy 

látom, hogy szükséges összevonni a szociális szempontokat figyelembevévő 

pályázatok ezen komponensét.  

Természetesen a folyamatban elengedhetetlen a Kollégiumi Hallgatói 

Önkormányzat, valamint az EHÖK Szociális és Pályázati ügyekért felelős alelnökeinek 

támogatása, melyben szeretném kérni támogatásukat. 

Maga a szociális helyzetfelmérő űrlap a különböző pályázatok, és az ezekkel 

foglalkozó szervek, részönkormányzatok autonómiáját nem hivatott korlátozni, hiszen 

az érintett pályázások speciális, egyéb figyelembe veendő pontjait nem fogja 

ellehetetleníteni, csupán a cél az, hogy a szociális alapú státuszok kerüljenek 

összevonásra. Ezzel a hallgatók szociális helyzetét félévente egyszer mérnénk fel - 

ahogy ez szabályzatba is van foglalva egyébként -, így egyszer kell a dokumentumokat 



 

 

 

  

is összegyűjteniük, az ezen elért pontszám pedig szabadon felhasználható minden, a 

szociális szempontokat figyelembe vevő pályázatnál. 

Hallgatói Követelményrendszer felülvizsgálata 

Fontosnak tartom, hogy a Hallgatói Önkormányzat – révén, hogy jelen van minden 

fontos döntéshozó testületben – ne felejtse el azt, hogy véleményt formáljon a 

jelenlegi, hallgatókat érintő szabályzásokról, melyek közül a legfontosabb számunkra 

a Hallgatói Követelményrendszer. 

Nincs tudomásom arról, hogy az elmúlt években foglalkozott volna a hallgatói 

képviselet kimondottan a HKR szemlézésével, az egyes kisebb-nagyobb módosítások 

esetén megfogalmazott állásfoglalásokon kívül. 

A megteremtett „játékszabályok” azt gondolom, jelentős befolyással bírnak a 

hallgatói jólétre, a hallgatók és az oktatók kapcsolatára, az, olykor nem kimondottan a 

hallgató hibájából eredő, de őt érintő megrovások mértékére, valamint az ELTE 

diploma értékére is. 

A fent megfogalmazottak miatt azt gondolom, hogy a Hallgatói Önkormányzatnak 

állandó feladata az, hogy ezt naprakészen, részletesen ismerjük, és rendszeresen 

véleményt fogalmazzunk meg róla, nyilvános módon úgy, hogy az érdeklődő hallgatók 

szintén direkt visszajelzést tudjanak adni. A felülvizsgálatot szakterületenként, az 

összefüggéseket figyelembevéve szeretném végezni, melyben szükségem lesz az 

EHÖK-ön belüli szakterületi vezetők, valamint az Elnökség közreműködésére is, a kari 

speciális rendelkezések, valamint specialitások feltárása érdekében. 

Rektori, kancellári utasítások, jogi háttérszabályozások összegyűjtése 

Rendszerezni szeretném a számunkra elérhető, az egyetemi közösség összességét 

érintő, mindenkire vonatkozó rektori, kancellári utasításokat, valamint az egyéb, 

egyetemet, hallgatókat érintő jogi háttérszabályokat. Az általunk napról napra 

használt sablonokat, a ránk vonatkozó, nap mint nap alkalmazott rendelkezéseket 

pedig szeretném különösen kiemelni. A folyamatban szeretnék bevonni szakértőket, 



 

 

 

  

akik támogatást nyújthatnak a megfelelő összefoglaló, összesítés elkészítésében 

Ezzel a kari részönkormányzatok, valamint a többi hallgatói képviselő számára is 

elérhető lenne egy helyen, nem kellene évről évre ugyanazokat felkutatni, ezzel 

rengeteg időt elvesztegetve. 

Önkormányzati működés 

Döntéseink és működésünk lekövethetésének biztosítása érdekében felül kell 

vizsgálnunk a testületeink működését. Szigorúbb fegyelmet kell tartani a bizottságaink 

szabályos működésére, a bizottságok, az Elnökség, a Kabinet, valamint a Küldöttgyűlés 

Ügyrendjét felül kell vizsgálni. Ahol nem létezik Ügyrend, ott újat kell létrehozni, ahol 

pedig elavult, ott a mai környezethez kell alakítanunk a működést. 

A korábbi döntéseinket össze kell gyűjtenünk, azokat pedig egy adatbankba kell 

összegyűjtenünk, hogy könnyen visszakereshetők, visszaolvashatók és elérhetők 

legyenek. 

Be kell vonnunk a mesterséges intelligencia használatát az adminisztrációnkba. Ez 

egy olyan eszköz, melyet helyesen használva rengeteg időt spórolhatunk meg 

aprólékos, adminisztratív feladatok tekintetében. A helyes használatra a Kabinet 

számára szeretnék célirányú képzéseket szervezni, szakemberek bevonásával. 

Megfelelő tapasztalattal rendelkezünk az EHÖK Divízióinak működéséről. Azt 

gondolom, hogy meg kell szüntetnünk a divíziókat, és sokkal effektívebb, munka- és 

projekt csoportokat kell felállítanunk. Ezen csoportoknak résztvevői lehetnek aktív és 

már nem aktív, tapasztalattal rendelkező képviselőink, vagy, a HÖK képviselettől 

független bármilyen hallgató. Nem tartom effektívnek azt, hogy az EHÖK Kabinet, 

illetve az EHÖK Elnökség tagjait próbáljuk meg tovább terhelni, azt gondolom, hogy 

rengeteg egyéb olyan személy is van, akik a megfelelő támogatással ugyanúgy részt 

tudnak venni a hallgatói érdekképviseleti munka támogatásában. 

A munkacsoportok témája szerteágazó lehet, bevethetők szolgáltatásfejlesztésben, 

vagy tisztségviselőink kimondott támogatására is, melyre remek példa az IK HÖK-ben 

újonnan felállított grafika munkacsoport, mely a kommunikációval foglalkozó 



 

 

 

  

tisztségviselő munkáját segíti állandó formában. 

Dokumentumsablonok és arculati elemek 

Rengeteg olyan folyamatunk van, melyről dokumentáció készül, és évről évre, 

hónapról hónapra, vagy napról napra ismétlődik. Ilyen például az ösztöndíjak bírálata, 

a jegyzőkönyvek, határozataink, publikus megnyilvánulásaink. 

Az (adott ügyben) érintett szakterületi vezetővel szeretném felülvizsgálni a jelenleg 

elérhető sablondokumentumokat, illetve támogatást nyújtani azok javításában, legyen 

az Excel, Word, vagy bármilyen egyéb sablon. Úgy gondolom, és korábban is azt 

tapasztaltam, hogy a minél fejlettebb sablonok rengeteg időt spórolnak meg 

számunkra, és a kari képviselők felé való továbbítás esetén, ezzel akár a közös munkát 

is javítani tudjuk. 

Emellett, a Kommunikációs alelnökkel szeretném felülvizsgálni az ELTE HÖK 

Arculatát, valamint az ehhez elkészült arculati elemeket. Ahhoz, hogy kifele is azt 

tudjuk kommunikálni, hogy egy egység vagyunk, együtt dolgozunk, valamint terjeszteni 

tudjuk az ELTE HÖK „brandet”, elengedhetetlennek tartom azt, hogy elérhetők 

legyenek EHÖK arculati prezentációs, valamint egyéb dokumentumsablonok is. 

EHÖK Tudásbázis... máshogy 

Több törekvés történt az elmúlt években az EHÖK Tudásbázis létrehozására, 

melyek közül egyik sem valósult meg.  

A Tudásbázis létrehozását még a mandátumba lépés előtti időszakban el kell 

végezni. Össze kell gyűjtenünk az elmúlt EHÖK tisztségviselők által készített írott 

dokumentumokat, eredményeket, részeredményeket, melyeket a projektjeik során 

végeztek. Sajnos azt tapasztaltam, hogy az EHÖK tisztségviselők nem használták az 

EHÖK Sharepoint felületet megfelelően, és rengeteg elért eredmény, részeredmény 

egyéb helyeken porosodik jelenleg is, melyek egyébként hasznosak lehetnek abban, 

hogy hosszútávú projekteket, eredményeket érhessünk el. 

Továbbá azért is fontos, hogy a tudásbázis minél hamarabb elkészüljön, hogy a 



 

 

 

  

mandátumba lépésre már mindenkinél bőven elkezdődjön a betanulási folyamatot, 

ahol szükséges, ki-, vagy átalakítsuk az egyes tisztségviselők pontos feladatkörét, hogy 

a lehető legeffektívebben állhassunk munkába. 

Ezen kívül, az időközben felmerülő problémákat, szakterületenként, valamint 

részönkormányzati viszonylatban is szétválogatva gyűjtsük, hogy az egyszer már 

feltárt problémák, hiányosságok ne vesszenek el egy-egy személyi változásnál. Ezzel 

az eszközzel támogatni tudjuk a jövőbeli részönkormányzati vagy EHÖK indulók 

programírását, folyamat és programtervezését. 

Ezt az adatbankot folyamatosan bővítve, egy rendkívül erős információhalmazt 

hozhatunk létre. 

Egyetemakkreditáció 

Várhatóan még idén le fog zajlani az egyetemakkreditációs folyamat. Az 

akkreditációs bizottság érkezésére fel kell készülnie a hallgatói képviseletnek is azért, 

hogy a lehető legjobban tudjuk közvetíteni a HÖK álláspontját, tapasztalásait az elmúlt 

időszakból. 

Szeretnék ELTE HÖK szinten egy képzést szervezni arról, hogy mi is az akkreditáció 

és milyen lehetőségeink is vannak, miféle kommunikációt tudunk folytatni a bizottság 

felé, és milyen szempontrendszert is fognak figyelembe venni az értékeléskor. 

Úgy gondolom, hogy ennek a folyamatnak a lehető legfelkészültebben kell szembe 

mennünk, hiszen ritkán történik, és rengeteg előnye lehet a hallgatók eredményes 

képviseletének szempontjából. 

Visszajelzés rendszer – EHÖK munkája 

Az effektív fejlődés reményében meg kell szerveznünk az EHÖK visszajelzés 

rendszerét. Minden EHÖK tisztségviselő kommunikációt folytat vagy a hallgatósággal, 

vagy a részönkormányzatok bármely képviselőjével. Az egyes problémák megoldása 

után, az ügyintézések minőségét mérnünk kell. 

A visszajelzések gyűjtéséhez minden EHÖK tisztségviselőnek, segítségnyújtás 



 

 

 

  

lezárása után vissza kell küldenie a jövőben egy elégedettségmérő űrlapot, melyben 

a másik fél szövegesen és számszerűen is értékelheti a folyamatot. 

A visszajelzéseket adott időközönként összesítve, rendszeres 1on1 

megbeszéléseken az EHÖK Tisztségviselők felé továbbítjuk, hogy világossá váljon az, 

hogy milyen területen érdemes fejlődni. Emellett, ez hasznos tényezőként is 

alkalmazható a tisztségviselők közéleti ösztöndíjának emelését vagy csökkentését 

tekintve, hogy egy alaposabb indoklással tudjunk szolgálni. 

Visszajelzés rendszer – Hallgatók általános problémái 

Az aláírásgyűjtés során többször tapasztaltam azt, hogy a hallgatóknak a tényleges 

párbeszédre van szüksége. Rengeteg problémát, ezeken keresztül lehet megismerni. 

Nyitnunk kell egyetemi és részönkormányzati szinten is affelé, hogy személyesen 

menjünk a hallgatók közé feltárni a problémákat, beszélgetni róluk. 

A bizalom kiépítésével párhuzamosan létre kell hozni minden kampuszon, 

kollégiumban is egy felületet, ahol megjeleníthetünk egy általános visszajelző 

kérdőívet, mely egyből az EHÖK felé kerül becsatornázásra. Az EHÖK Elnökségi ülései 

megfelelő platform arra, hogy a kari specifikus problémákat megoszthassuk az 

érintett elnökökkel, az összegyetemi problémákkal pedig el tudjunk kezdeni 

foglalkozni. 

A legeredményesebb kapcsolatfelvételi forma a személyes találkozás, beszélgetés. 

Ezt nem szabad elfelednünk, és folyamatosnak kell lennie a személyes megjelenésnek, 

a hallgatóság felé. 

Aktívan részt kell vennünk a már meglévő minőségfejlesztési eszközök 

megalkotásában és kiértékelésében. Felül kell vizsgálnunk a Gólyakérdőíveket, mind a 

magyar, mind a nemzetközi hallgatóinkra való tekintettel, különválasztva, a jelenlegi 

generáció és körülmények igényeit figyelembevéve. Be kell fejeznünk az OHV 

kérdőívek átalakítását, melyben konszenzust kell találnunk az egyetemi közösségben. 



 

 

 

  

Iroda 

A folyékony és hatékony munkához elengedhetetlen az, hogy a minél jobban 

ápoljuk és karbantartsuk a munkakörnyezetünket. Ahhoz, hogy új lendülettel 

induljunk neki a kövekező időszaknak, szeretném átalakítani az irodánkat az új Kabinet 

igényeinek és szükségleteinek megfelelően. 

Az iroda átalakítását közösen, egy csapatépítő nap keretein belül szeretném 

átalakítani, és berendezni, kidíszíteni. 

Emellett, fontosnak tartom, hogy a saját elérhető bármiféle helyiségnek 

használatával, funkciójával tisztában legyünk. Éppen ezért szeretném feltérképezni 

azt, hogy pontosan milyen helyiségek tartoznak az EHÖK alá, valamint, ezeket, 

amennyire lehetőségeink engedik, kitisztítsuk, és akár plussz munkaterületként, vagy 

raktárként használjuk. 

Kabinet 

Szeretném azt elérni, hogy a Kabinet ülésein hozott állásfoglalások, előrehaladások 

megfelelően dokumentálásra kerüljenek. Emellett fontosnak tartom azt, hogy a 

Kabinet rendszeresen tartson megbeszéléseket, ahol akár, a mindenkit érintő 

projektekkel tudunk foglalkozni, vagy csak, a fennálló feladatok kiosztására van 

lehetőség. 

Természetesen ehhez nyomon kell követni az egyes EHÖK tisztségviselők aktuális 

terheltségét és terhelhetőségét. Ennek feltérképezése miatt havi szinten szeretnék 

1on1 megbeszéléseket tartani a hagyományos Kabinet üléseken kívül havi 

rendszerességgel, hogy bármiféle, a munkát megakasztó, megterhelő külső hatásra 

érdemben és időben tudjunk reagálni, a fókuszt és a határidőket átrendezni. 

Szeretnék előrehaladást elérni abban, hogy az EHÖK képviselők ne csak egy 

szakterület állapotával legyenek tisztában, hanem hallgatói képviselőként mindenki 

tudja követni, lássa az állapotát a többi területnek is, átfogóan. Azt gondolom, hogy a 

hirtelen felmerülő problémák megoldásában így mindenkivel közösen hatékonyan 

tudnánk megoldást találni, fejlődni. Az információáramlás megoldása itt kulcskérdés, 

melyhez fontos, hogy a fejlődések elérhetőek legyenek írott formában, ne csak szóban 



 

 

 

  

hangozzanak el a Kabinet üléseken, valamint, megtaláljuk a megfelelő motivációs 

eszközt arra, hogy ezt mindenki kövesse is. 

Minden évben felmerülő probléma az, hogy nem lehet mindent, az utolsó betűig 

átadni egy utódnak egy betanítás során. Emiatt évről évre ugyanazok a kérdések 

merülnek fel az újonnan tisztségbe lépő személyeknek, az egyetemi dolgozók, vagy 

más hallgatói képviselők felé. Ez megakasztja a folyamatokat, azok újraindítása pedig 

plusz idő és energiaigényes. Ennek kiküszöbölése érdekében, a részletes, határidőket 

is tartalmazó programterv elkészítésével párhuzamosan szeretném elérni azt, hogy 

minden tisztségviselő elkészítse a saját „how-to” dokumentumát a saját tisztségére 

vonatkozóan, figyelembevéve a saját szükségleteit. A tisztségek egyénre szabásával 

egy sokkal kényelmesebb munkakörnyezetet és koncepciót adhatunk a szakterületen 

dolgozóknak, természetesen az alapszabály-beli és a mindennapos teendőket 

figylemebevéve. Ezzel biztosított a betanulási időszak előrehozatala, mely így a 

mandátumba lépésre már bőven folyamatban lenne. 


